

TABLE OF CONTENTS

目 录

基于 MGP 并网的新能源厂站无功 - 电压特性研究 Research on Reactive Power-Voltage Characteristics of Renewable Energy Plants Based on the Motor-Generator Pair Grid Connected System	
张天宇, 刘聪, 丁承第, 徐晶, 黄永章, 闫大威.....	89
考虑直流线路和换流器故障的交直流配电网弹性分析 Resilience Analysis of AC/DC Distribution Network considering DC Line and Converter Faults	
李同.....	94
基于柔性行动器 - 评判器的电 - 热综合能源系统协调优化 Coordinated Optimization of Integrated Electricity-Heat Energy System Based on Soft Actor-Critic	
刘雨, 董雷, 王春斐, 李梦婷, 乔骥, 王新迎.....	107
获取多场景收益的电网侧储能容量优化配置 Optimal Allocation of Grid-Side Energy Storage Capacity to Obtain Multi-Scenario Benefits	
余中平, 于国康, 辛超山, 关洪浩, 任娟, 余金, 欧明强.....	118
直流 GIS/GIL 中电荷诱发的固气界面闪络研究综述: 试验与模型 Review of Charge Induced Solid-Gas Interface Flashover in DC GIS/GIL: Experiments and Models	
武绍琮, 陈庚, 王健, 邵昱铭, 屠幼萍.....	130
基于灰色关联分析法的大电网调度培训基态潮流自动生成技术研究 Research on Initial Power Flow Calculation Automatically for Dispatcher Training Based on Grey Correlation Analysis	
田志刚, 赵云军, 郭晖, 陈嘉安, 邵玲.....	140
新能源配电网“源 - 网 - 荷”协同运行优化模型 Optimization Model for Cooperative Operation of “Source-Grid-Load” in Distribution Network with Renewable Energy	
庄仲, 吴杰康, 杨金文, 何家裕, 梁继深, 余方明.....	148
探究构建电力企业电工装备供应商生态圈体系 Explore the System of the Supplier Ecosystem in Electronic Equipment Industry	
熊汉武, 樊炜, 满思达, 肖锋, 徐旻欣.....	164
考虑多时间尺度应用场景的用户侧储能优化配置研究 Optimal Configuration of User Side Energy Storage Considering Multi Time Scale Application Scenarios	
关洪浩, 余中平, 高贵亮, 于国康, 余金, 任娟, 欧明强, 胡伟洋.....	174